
  

 
 

 

       MR-Notulen 
Datum: 30-05-2023 
 
 
Aanwezig: 
Ralph Cobben (teamleider) 
Christel Smits (oudergeleding) 
Miranda vd Berg (oudergeleding) 
Jesse Lenaers (leerlinggeleding) 
Henriette Lempers (personeelsgeleding) 
Bennie Salemink (personeelsgeleding) 
Debora Herveille (Rectrix, online aanwezig) 

 
01 Opening en welkom door de voorzitter   

Verwelkomt alle aanwezigen 

 

02 Notulen   21-03-2023 en 16-05-2023  (zie bijlage). 

Aandacht voor de status van deze notulen. Op 21-03-2023 is er een MR-vergadering 

geweest. Hierin zijn de notulen besproken en hierop waren aanmerkingen op de lay-out 

van de notulen. 

 

03 Mededelingen directie 

De directie komt meteen ter zake op de overige agendapunten. 

 

04 PTA’s  schooljaar 23-24 

Moeten nog aangeleverd worden. Komen in een latere MR aan bod. Dient vóór 1 oktober 

vanuit de MR instemming aan verleend worden. 

 

05 Jij –toetsen en evaluatie 

Als het goed is hebben leerlingen en mentoren inzicht gekregen in de resultaten van 

toetsen. Deze zijn echter niet verder gecommuniceerd met de ouders. 

 

LJ2 volgt nog de weg van CITO. De gegevens hiervan zijn nog niet bekend. 

 

06 Lessentabel. 

Ziet er hetzelfde uit als vorig jaar. 

Enige is dat de vakken M&M, LO en MC gekort worden vanaf het moment dat de examens 

gaan beginnen. 

 

B.S: Sport en bewegen moet dat niet LO zijn bij leerjaar 4? 



 

Niet fair dat MC gekort worden in de uren vanaf de examens. Ook tijdens examens is MC 

zichtbaar. En zal er contact zijn met de MC. 

S&B leerjaar 3 staat nu 5 lesuren. Zou dat niet 4 lesuren worden en dan aan het eind van 

de dag? 

 

Teamleider gaat bovenstaande punten nakijken. Geeft ook aan dat de hij het een goede 

en terechte opmerking vindt betreft MC-uren. 

 

Accordering wordt doorgeschoven naar de volgende MR. 

 

07 Formatie/ begroting en bezetting DNT schooljaar 23-24 

D.H.: 22-05 overleg gehad met bestuur en de eerste pooling is geweest. Twee vacatures 

vrij en ook uitgezet. Voor Wiskunde en Natuurkunde/Scheikunde. 

 

Tot einde schooljaar vervanger voor Economie gevonden. 

 

Er is nu geschoven binnen het team met mensen met dubbele bevoegdheid zodat er een 

betere vacature ontstaat ipv versnipperde uren. 

 

Twee toezichthouders waren bekostigd vanuit bestuur. Beide hebben een vaste 

aanstelling en kosten komen bovenschools bij bestuur te liggen. 

 

Offerte van een bus en verbouwing worden door bestuur meegenomen in de begroting 

 

Meer geld gereserveerd voor leerlabs. 

 

De uiteindelijke begroting komt de volgende keer op de agenda van de MR 

 

08 Faciliteiten schoolgebouw DNT schooljaar 23-24 

Plannen voor verbouwing zijn in het team besproken en inzichtelijk bij de teamleider op 

het kantoor. 

 

Op DNT nu: 

1. DNT wil in het gebouw blijven 

2. Te weinig pauze ruimte 

3. Te weinig klaslokalen voor komend schooljaar 

4. Te weinig werkplekken tijdens GL 

 

Lokaal 003, 004 en 005 gaan verdwijnen. 

Lokaal 003 en 004 zal worden verbouwd tot een klaslokaal. 

005 zal worden verbouwd tot doorgang. 

 

Werkplekken 014 en 015 verdwijnen en er zal ook daar één klaslokaal gerealiseerd 

worden. 

 

Zolder wordt verbouwd tot werkruimte voor docenten en er komt een dakkapel. 

Teamleiders ruimte blijft wel ivm zichtbaarheid en bereikbaarheid van teamleider. 



 

 

Er worden ook nieuwe meubels gemaakt om zo kleine werkplekken in het gebouw te 

realiseren. Daarnaast krijgen ook de lokalen een upgrade. Wanneer dit alles plaats zal 

vinden is nog niet bekend. 

 

 

09 Collectieve werkdrukvermindering 

Pieterjan is aangesteld als programma manager op kosten van het bestuur. Hij gaat 

zorgen voor meer structuur bij besteding van NPO gelden. Hij als programma manager 

staat los van formatieve en collectieve werkdrukmiddelen. 

 

PMR gaat op korte termijn samen met het team kijken naar invulling van deze gelden. 

Ingezet gaat worden op verduurzaming van leerlabs en draaideurweken. 

 

10 Jaarkalender/ontwikkeldagen 

Jaarkalender wordt door teamleider gepresenteerd. 

 

Ouders geven aan dat de SE vóór de herfstvakantie een hele korte periode waarin veel 

stof snel behandeld wordt. Is het niet fijner voor de leerlingen om deze iets op te 

schuiven tot ergens na de herfstvakantie? 

 

Periode 3 is een zeer korte periode ook voor de DDW en het thema. R.C. vraagt of het 

misschien beter is deze over de vakantie heen te tillen. 

 

J.L.: geeft aan dat hij het zelf fijner zou hebben gevonden om in leerjaar 3 toch twee 

toetsweken te hebben i.p.v. één. 

 

De jaarkalender zal aan het team worden gepresenteerd en besproken. Deze zal op de 

volgende MR-vergadering terug op de agenda worden gezet. 

 

11 Verkiezingen MR: één ouder en één leerling  

Vacature voor één ouder voor de MR is uitgezet middels een nieuwsbrief.  

Vanuit de leerling zal t.z.t. nog gekeken worden. 

 

 

12 Mededelingen ouders en ouderraad 

Géén verdere mededelingen. 

 

13 GMR ( voortgang functiemix) 

GMR-overleg gehad betreffende functiemixhuis. Adviesbureau is niet tot een eenduidige 

oplossing gekomen. Bestuur moet zelf eerst kijken naar taakbeleid voordat er een nieuw 

functiehuis komt. 

GMR heeft gevraagd WAT NU? Bestuur gaf aan dat ze de oude functiemix procedure 

voorlopig volgen. 

 

GMR heeft gevraagd aan bestuur om te heroverwegen om toch een functiemix uit te 

zetten. Er zal t.z.t. gekeken worden wat de ruimte is en of dat er een functiemix uitgezet 



 

gaat worden. Op basis van het oude format. Mocht dat zo zijn dan zal dat waarschijnlijk 

volgend schooljaar uitgezet worden en zal dit met terugwerkende kracht in werking 

treden. 

 

14 Rondvraag / Sluiting 

M.B.: Hoe is het gegaan met de correctie van het examen van economie. 

R.C.: Correctie is gedaan door bevoegd docent van een andere school. 

 

H.L.: Sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 

                
 

Met vriendelijke groet, 

Bennie Salemink 

 
 
 


